
1 
 

Rada Miejska w Niemczy 
Radni - Sesja  

Protokół nr BR.0002.3.2024 

LXXI Sesja w dniu 22 marca 2024 roku 
Obrady rozpoczęto 22 marca 2024 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:29 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

1. Otwarcie LXXI/24 sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Głosowano w sprawie: 
Sprawdzenie obecności.  
Wyniki głosowania 
OBECNY: 13, NIEOBECNY: 1 
Wyniki imienne: 
OBECNY (13) 
Alicja Maria Borodajko , Paulina Ewa Dziedzic , Michał Mirosław Kaczorowski , Wiesława 
Ewa Kajrys , Mateusz Kossakowski , Edyta Marta Mielnik , Maria Krystyna Oleksiak , 
Andrzej Piotr Osipowicz , Stanisław Tadeusz Pelc , Paweł Andrzej Rożek , Kamila Anna 
Smęt , Miłosz Marek Wrzesiński , Paweł Zapotoczny  
NIEOBECNY (1) 
Stanisław Szachniewicz 
Przewodniczący obrad Andrzej Osipowicz na podstawie listy obecności (załącznik nr 1 do 
niniejszego protokołu) stwierdził kworum i prawomocność obrad. 
 
2. Przedstawienie porządku obrad 
Przewodniczący poinformował o porządku obrad przesłanym zawiadomieniem z dnia 14 
marca 2024 roku. 
Zmian do porządku obrad nie wniesiono. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 
pieniężnego dla strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych (Projekt Nr 
21/2024). 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje Rady Miejskiej w Niemczy 
podczas wspólnego posiedzenia w dniu 19 marca 2024 roku. 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 
ratowników ochotniczych straży pożarnych (Projekt Nr 21/2024).  
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Alicja Maria Borodajko , Paulina Ewa Dziedzic , Michał Mirosław Kaczorowski , Wiesława 
Ewa Kajrys , Mateusz Kossakowski , Edyta Marta Mielnik , Maria Krystyna Oleksiak , 
Andrzej Piotr Osipowicz , Stanisław Tadeusz Pelc , Paweł Andrzej Rożek , Kamila Anna 
Smęt , Miłosz Marek Wrzesiński , Paweł Zapotoczny  
NIEOBECNI (1) 
Stanisław Szachniewicz 
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Uchwała została podjęta i otrzymała numer LXX/449/2024 z dnia 23.02.2024 roku i 
stanowi załącznik nr 2  do niniejszego protokołu. 
 
4. Sprawozdanie Ośrodka Pomocy Społecznej w Niemczy z realizacji z zakresu 
wspierania rodziny w 2023 roku. 
Sprawozdanie, które stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu omówiła Dyrektor 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Niemczy Agnieszka Musiała. Radni nie mieli pytań. 
 
5. Sprawozdanie z działalności świetlicy środowiskowej w Gminie Niemcza za 2023 rok. 
Sprawozdanie, które stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu omówiła Dyrektor 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Niemczy Agnieszka Musiała. Radni nie mieli pytań. 
 
6. Mieszkaniowy zasób gminy - wykonane remonty w roku 2023, plany remontów na 
2024 rok. 
Informację, która stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu w powyższym zakresie 
przedstawiła Prezes Elżbieta Szymańska, która wskazała na szeroki zakres zrealizowanych 
przez spółkę na rzecz mieszkańców naszej gminy prac w 2023 roku. Poinformowała również 
radnych o planowanych w 2024 roku pracach remontowych przede wszystkim w zakresie 
elewacji frontowych kamienic Rynku w Niemczy. Radni nie mieli pytań. 
 
7. Informacja z analizy kosztów funkcjonowania gminnego transportu publicznego, 
podsumowanie dwóch miesięcy działalności. 
Informację, która stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu, przesłaną radnym wraz z 
innymi materiałami uzupełniła Prezes Przedsiębiorstwa Komunalnego w Niemczy Elżbieta 
Szymańska. Prezes poinformowała, że szczegółową informację przygotuje po zamknięciu 
miesiąca marca i złoży w biurze Rady Miejskiej w kwietniu 2024 roku.  
Przewodniczący Andrzej Osipowicz zapytał na jakiej podstawie skalkulowano cenę za 
wozokilometr 4,29? Wyjaśniono, iż jest to cena jaką gmina otrzymuje. Radny wskazał kilka 
uwag mieszkańców w zakresie planu jazdy autobusów.  
Radny Stanisław Pelc - zapytał czy transport gminny przynosi stratę dla gminy? Prezes 
Elżbieta Szymańska wskazała na korzyści dla mieszkańców i realizację zbiorowej potrzeby 
zaspokajania mieszkańców.  
Radna Kamila Smęt - ad vocem podkreśliła, że transport gminny został uruchomiony po raz 
pierwszy, inwestycja jest realizowana ze środków dotacji i zmiany będą możliwe po okresie 
wskazanym we wniosku o dofinansowanie.  
Radna Edyta Mielnik - podkreśliła że zadania gminy powinny być realizowane bez obciążania 
budżetu, należy zadania zbilansować.  
Zastępca Burmistrza Leszek Lupa poparł argumenty Pani Prezes Elżbiety Szymańskiej, 
przypomniał, że w przypadku rozliczeń dofinansowania do wozokilometra niestety zmian nie 
można w projekcie w czasie obowiązywania w tym roku umowy. Poinformował również o 
fakcie zorganizowania dodatkowego kursu dla uczniów szkoły niepublicznej w Gilowie.  
Radny Mateusz Kossakowski zwrócił uwagę, na nieodpowiednie zachowanie burmistrza 
podczas ostatniej sesji, zupełne niepotrzebne. Radna Paulina Dziedzic potwierdziła 
wypowiedź. Radni nie mieli więcej pytań. 
 
Przewodniczący obrad od godz. 13:40 do godz. 13:51 ogłosił przerwę. 
 
8. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Niemcza z działalności między sesjami. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Niemczy Andrzej Osipowicz zapytał o warunki podpisania 
umowy na realizację drogi z Kietlina do Wilkowa wielkiego. Zastępca Burmistrza 
poinformował, że chodnik będzie również poprawiany w ramach prac pogwarancyjnych.  
Radni nie mieli więcej pytań. 
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9. Wolne wnioski i informacje. 
Przewodniczący obrad podziękował Sołtysom za współpracę z Radą Miejską w VIII kadencji. 
 
10. Sprawy różne. 
Radna Edyta Mielnik zapytała o to czy odbyła się wizja lokalna w sprawie rowu od posesji 25 
do 29 w Podlesiu?  
Zastępca Burmistrza poinformował, że sytuacja nie jest tak trudna jak przedstawia ją Radna, 
jeśli niedrożność nadal będzie się powtarzała to zostaną zlecone prace.  
Radna zapytała o wyjaśnienie kosztów prądu na boisku w Podlesiu, Zastępca Burmistrza 
poinformował, że koszty dotyczą zużycia prądu na terenie rekreacyjnym.  
Radny Stanisław Pelc zapytał o oświetlenie uliczne na ul. Królowej Jadwigi, kiedy zostanie 
naprawione? Zastępca Burmistrza nie wie.  
Radny Mateusz Kossakowski odczytał skierowane do Burmistrza Miasta i Gminy w Niemczy 
wezwanie do sprostowania informacji z Biuletynu Gminnego, gdzie wymieniono informację o 
rzekomo zbudowanym placu rekreacyjnym w miejscowości Gilów przy siedzibie OSP, co jest 
nieprawdą, ponieważ miejsce to zostało przygotowane i zagospodarowane przez 
mieszkańców Gilowa bez angażowania jakichkolwiek środków gminy. 
 
Radna Alicja Borodajko opuściła obrady o godz. 14.10, powrócił o godz. 14:17.  
Radny Paweł Zapotoczny opuścił obrady o godz. 14:16, powrócił 14:18. 
 
 
11. Zamknięcie sesji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Niemczy Andrzej Osipowicz wobec wyczerpania 
porządku obrad o godz. 14:29 zamknął posiedzenie LXXI/2024 sesji. 
Nagranie z sesji znajduje się pod adresem: 
https://onedrive.live.com/?id=C7A7BC38ED7626DC%21488&cid=C7A7BC38ED7626DC 
Raport zbiorczy imiennego głosowania radnych podczas LXXI/2024 sesji Rady Miejskiej 
w Niemczy z dnia 22 marca 2024 roku stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący 
 Rady Miejskiej w Niemczy 

 (-) Andrzej Osipowicz 

 

 

 

 

 

 

 

Sporządziła Agnieszka Borowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

 


